
 

 

ročník  VI.         číslo 1 / 2014  

Z KRONIKY OBCE,  složení MNV v roce 1975          

Vališ Josef - předseda, Čermák Josef - tajemník, Lochov-

ský – místopředseda, Krausová Zdeňka – předsedkyně   

finanční komise, Drozda Jaroslav – předseda stavební 

komise, Filip Miroslav – předseda komise veřejného pořád-

ku, Kozler Jiří – předseda revizní komise, Hrubý Jaroslav 

– předseda komise pro občanské záležitosti, Lenoch Anto-

nín – předseda kulturní komise, Čečrdlová Jaroslava – 

předsedkyně sociální komise, Švarc Josef – člen stavební 

komise, Janecký Zdeněk – člen stavební komise . Další 

poslanci: Krabec Jaroným, Loskot Václav, Roller Mikuláš, 

Folber  Miroslav, Kališová Annna, Herinková Božena, Koš-

ťálová Marie, Pavel Jaroslav, Procházka Viktor. Počet obyvatel ke dni 1.1.1975 včetně obyvatel Zderazi je 

1056 osob. V roce 1975 zemřelo celkem 62 osob /32 mužů, 30 žen/. Narodilo se 18 dětí /7 chlapců, 11 dívek/. 

Uhelné   sklady , středisko Kolešovice zásobovaly   obyvatele obvodu Kolešovice – Čistá a Jesenice. Prodalo se 

197 221 q uhlí. Obvod Kolešovice spotřeboval 9 594 q uhlí černého, 50 255q uhlí hnědého, 3 948 q briket a 1 

944q koksu. Mimo JZD se chovalo v obci ke dni 1.1.1 1975 1 885 slepic, 74 husí, 36 kachen, 30 krůt, 6 koz, 14 

ovcí, 70 prasat a 3 kusy skotu. V Kolešovicích včetně Heřmanova a Zderazi se vypilo v tomto roce 166 624 litrů 

piva, 39 167 litrů nealkoholických nápojů, 1 748 litrů vína, 2 172 litrů lihovin a 198 kg kávy. V přepočtu na jednu 

osobu je to 157 litrů piva. Cigaret bylo vykouřeno 1 088 000 kusů, doutníků 24 000 kusů. V roce 1973 bylo polo-

ženo plynové potrubí na úseku mezi jamami, vedoucí ze Sovětského svazu do západních států. Rok 1974 byl vel-

mi deštivý, pršelo neustále téměř dva měsíce. Toto počasí mělo vliv na úrodu, hlavně na chmel, který měl nej-

menší výnos tohoto století. Tohoto roku byla uspořádána Svazem protifašistických bojovníků výstava Českoslo-

vensko 1939 – 1945. V akci „Z“ byla provedena kanalizace od čp 7 až 78. V listopadu – při cestě do práce – byl u 

špýcharu  usmrcen opilým řidičem J.S. hlídač v   kravíně, Josef Hrenák. Poprvé od založení družstva byly ukon-

čeny žně do začátku chmelů. 12.8. vyhořel teletník v bývalém velkostatku. Až na 3 kusy byl dobytek včas vyve-

den.   Jak to měli všechno spočítané ???        

     … a příště budeme v kronice pokračovat.          -  li  - 

Tak máme za sebou zase jeden bujaře oslavený  konec roku a příchod roku       

nového. Dodoutnaly petardy, dohasly ohňostroje, dojedli jsme chlebíčky, dopili 

šampaňské a vzájemně si popřáli šťastný a veselý. Mnozí z nás – i ti, kteří nejsou  

jindy pověrčiví – si oddychli, že je rok s nešťastnou třináctkou konečně za námi. 

Veškeré nezdary, neduhy, úrazy, nepříjemnosti  a nemoci  jsme svalili na její  

hlavu a teď pevně věříme, že čtrnáctka bude šťastnější, i když víme, že nás v ní 

čeká mnoho změn.  Máme / budeme mít?/ novou vládu, nový občanský           

zákoník, v květnu budeme volit nové eurokomisaře do Europarlamentu,  

v některých obvodech senátory  do Parlamentu ČR a  v říjnu nové zastupitele do 

obecních  zastupitelstev. Tak šťastnou ruku a čistou hlavu při rozhodování, ať jsou 

všechny změny jenom k lepšímu!!!           -  li  - 

Předávání občanských průkazů v roce 1979 



 

 

Informace z pracovní porady, která se konala dne 2. prosince 2013:   

Přítomni: M. Dvořák, J. Čečrdle,  J. Procházka, J. Kovář, J. Kozlerová, J. Poděbradská, J. Hrenáková, M. Brabcová 

- Zastupitelé byli seznámeni s programem veřejného zasedání, které se bude konat 10. 12. 2013 na přísálí kulturního 

domu od 18 hodin.                                                                

- Jedním z bodů veřejného zasedání bude projednání prodeje pozemku p. č. st. 387 pod bytovkou u hřiště č. p. 294. 

V současné době prodává a kupuje obec pozemky pod komunikacemi obvykle za 50,- Kč/m2. Starostou byla navrže-

na tato cena, byť se jedná o pozemek pod stavbou. Některým zastupitelům se tato cena zdála příliš vysoká z toho 

důvodu, že v roce 2002 bylo tehdejším ZO přijato usnesení o darování tohoto pozemku majitelům stavby. Tito 

ovšem do této doby nepředložili darovací smlouvu, kterou dle dohody s obcí měli nechat vypracovat. Usnesení ze 

dne 2.12.2002 již však nelze realizovat, neboť došlo ke změně vlastníka jednoho bytu. Nejlepším řešením se 

v současnosti jeví prodej pozemku, který by bylo vhodné uskutečnit ještě letos. Návrh kupní smlouvy jakožto     

všechny ostatní náklady spojené s převodem pozemku půjdou k tíži kupujících. Prodejní cena byla po dohodě       

zastupitelů navržena ve výši 6000,- Kč celkem.                                                

- Dalším bodem veřejného zasedání bude projednání žádostí o dotace z fondů Středočeského kraje. Starosta navrhuje 

podání žádostí do těchto fondů: Středočeský fond životního prostředí a zemědělství, Středočeský fond podpory     

sdružení dobrovolných hasičů a složek IZS a Středočeský fond rozvoje obcí a měst. 

a) Žádost o dotaci ze Středočeského fondu životního prostředí a zemědělství na spolufinancování výstavby akce   

Kanalizace Kolešovice – stoka A, C a D. Ve zveřejněném předběžném oznámení veřejné zakázky na výstavbu 

kanalizace byla dle soupisu prací uvedena cena ve výši 23 milionů Kč bez DPH. Předpokládaná vysoutěžená   

cena na výstavbu kanalizace se dle poznatků z první soutěže, která byla zrušena, může pohybovat ve výši cca 17 

milionů Kč bez DPH. Součet dotací může činit maximálně 80 % nákladů na výstavbu. Předpokládáme dotaci 

z MZe ve výši 65 % = 11.050.000,- Kč, obec 20,5 % = 3.485.000,- Kč (úvěr od ČS a.s.) a maximální požadovaná 

dotace ze Středočeského kraje bude 14,5% =  2.465.000,- Kč (včetně DPH 2.982.650,-Kč). Pokud tedy bude   

celková vysoutěžená cena za výstavbu kanalizace vyšší než 17 milionů Kč, zůstane dotace od Středočeského kra-

je v požadované výši. Potom tedy bude nutné navýšit dotaci od MZe a povinnou spoluúčast obce. Důvodem toho-

to postupu je skutečnost, že Středočeský kraj podmiňuje poskytnutí dotace nad 3 miliony Kč včetně DPH posou-

zením nákladů projektu Úřadem regionální rady Středočeského kraje, s nímž obec z minulosti nemá dobrou zku-

šenost ohledně posuzování projektu na rekonstrukci kulturního domu. 

b) Žádost o dotaci ze Středočeského fondu podpory sdružení dobrovolných hasičů a složek IZS. Do tohoto fondu 

bude podána žádost o dotaci na nákup repasovaného zásahového automobilu kategorie CAS 25. Cena takového 

automobilu se v současné době pohybuje okolo 1,5 milionu Kč. Maximální částka poskytovaná z fondu činí        

1 milion Kč. Spoluúčast obce musí být minimálně ve výši 0,5 milionu Kč. Zastupitelé po diskusi souhlasí se     

zařazením částky potřebné k dofinancování nákupu vozidla do výdajové části rozpočtu na rok 2014. 

c) Žádost o dotaci ze Středočeského fondu rozvoje obcí a měst. Do tohoto fondu bude podána žádost o dotaci na   

rekonstrukci střešní krytiny budovy mateřské školy č. p. 160. Záměrem obce je zejména zamezení zatékání do 

konstrukce střechy nevyhovující krytinou, na jejímž stavu se podepsala zejména nekvalitně provedená montážní 

práce a završení celkové rekonstrukce budovy zlepšením jejího vzhledu. Celková cena rekonstrukce, stanovená 

na základě soupisu prací od odborníka, činí 1.050.000,- Kč. Jelikož povinná spoluúčast obce je stanovena            

poskytovatelem dotace v minimální výši 5%, navrhli zastupitelé po krátké diskusi žádat dotaci ve výši 90% se 

spoluúčastí obce ve výši 10%.  

- Starosta podal informace o stavu prací na zateplení budov MŠ, místní knihovny a obecního úřadu financované 

z dotace SFŽP a spoluúčasti obce. Obec již uhradila provedené práce ve výši cca 1,5 milionu Kč ze svého rozpočtu. 

Tato částka téměř pokrývá povinnou spoluúčast obce, která se pohybuje okolo 20% celkových nákladů. Dále        

pokračují práce na rekonstrukci vnitřku budovy č. p. 6 (pošta, knihovna a klubovna ČSŽ), na niž obec obdržela     

dotaci ve výši 70% ze SZIF prostřednictvím MAS Rakovnicko. Tato akce musí být kompletně obcí předfinancována, 

proto je nutné velmi obezřetně zacházet s výdajovou částí rozpočtu zejména na začátku roku 2014. Vysoutěžená 

cena rekonstrukce ve výši 1.350.000,- Kč bude ještě navýšena o vícepráce vzniklé v průběhu rekonstrukce a jejichž 

provedení obec požadovala. Po dohodě s územním pracovištěm pošty v Rakovníku a zhotovitelem stavebních prací 

firmou Drops Jesenice byl stanoven pevný termín otevření pobočky v Kolešovicích na 2. ledna 2014.                    

- Na základě žádosti a předložení požadovaných dokladů poskytne Česká spořitelna a.s. obci Kolešovice úvěr do 

výše 7 milionů Kč na dostavbu kanalizace. Tímto úvěrem bude navýšen stávající úvěr, jehož nesplacená část činí 

6.700.000,- Kč, poskytnutý obci na výstavbu ČOV Kolešovice. Požadovaná výše 7 milionů Kč je limitovaná schop-

ností obce takto navýšený úvěr splácet, s čímž dle vývoje příjmové části rozpočtu obce v letošním roce nebude     

problém a potřebou pokrýt zaplacení dostavby kanalizace i při variantě, že obec neobdrží dotaci ze Středočeského 

fondu životního prostředí v roce 2014. V tomto případě předpokládáme, že budeme mít možnost žádat o dotaci 

z tohoto fondu na rok 2015, pokud bude fond vypsán. Obec v současné době žádá o poskytnutí úvěru zejména 

z důvodu rekordně nízkých úrokových sazeb. Poskytnutý úvěr bude zapracován do příjmů rozpočtu na rok 2014 a 

bude tak krýt předpokládaný schodek rozpočtu, jenž je vyvolán potřebou dofinancování výstavby kanalizace v druhé 

polovině obce.   

Obecní úřad informuje  - činnost zastupitelstva obce  



 

 

  

Zápis z pracovní porady starosty obce ze dne 13.01.2014 konané na Obecním úřadu Kolešovice  

Přítomni: M. Dvořák, J. Čečrdle,  J. Procházka, J .Kovář, J. Poděbradská, J. Hrenáková, M. Brabcová,  T. Hrenák, 

- Hlavním důvodem svolání veřejného zasedání je projednání kupní smlouvy na koupi pozemku parc.č. 1889/3 od     

J. Hroudy - Kolešovice 125 do vlastnictví obce Kolešovice. Z hlediska vydání územního rozhodnutí na stavbu Vodo-

vod Kolešovice je nutné tuto záležitost co nejvíce urychlit. Jedná se o pozemek, který se nachází před jeho nemovi-

tostí u silnice směrem na Zderaz. Do tohoto pozemku bude uloženo vodovodní potrubí a později též na něm bude 

vybudován chodník. Nabytí vlastnictví tohoto pozemku je v zájmu obce. Kupní cena byla předběžně dohodnuta ve 

výši 11.470,- Kč. Tato cena bude navržena k projednání a schválení zastupitelstvem obce.     

- Vzhledem k proběhlému celkovému  zateplení budovy pošty, na které obec obdržela příslib dotace až v září 2013, 

musely být odloženy stavební práce na obnově vnitřních prostor pošty, knihovny a klubovny ČSŽ. Proto byla podána 

žádost o prodloužení termínu podání žádosti o proplacení způsobilých výdajů spojených s obnovou na SZIF          

prostřednictvím MAS Rakovnicko. Původní termín byl 15.1.2014, nový termín je 31.3.2014. Stavební práce 

v prostorách pošty jsou hotovy a pošta je již v provozu, v prostorách knihovny a klubovny ČSŽ budou stavení práce 

ukončeny do 15.3.2014.                           

- Starosta navrhl v souvislosti s novelou zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, změnit a znovu projednat 

na veřejném zasedání „Pravidla obce Kolešovice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu“. Veřejnou zakáz-

kou malého rozsahu se nově rozumí veřejná zakázka, jejíž hodnota nepřesáhne na dodávky nebo služby 2 mil. Kč a 

v případě stavebních prací nepřesáhne 6 mil. Kč bez DPH. Jednotlivé limity stanovené v Pravidlech budou 

v souvislosti se změnou zákona, kde byly limity pro veřejné zakázky malého rozsahu dvojnásobně navýšeny, navýše-

ny ve stejném rozsahu. Zároveň starosta navrhl, aby toto nové znění Pravidel bylo závazné i pro příspěvkové organi-

zace zřizované obcí. Zastupitelé s tímto vyslovili souhlas.                       

-  Starosta obce podal zprávu o výběrovém řízení na dodavatele stavebních prací na akci Kanalizace Kolešovice – 

stoka A, C a D. Výběrové řízení na základě mandátní smlouvy zajišťuje firma Stavební poradna s.r.o. České Budějo-

vice. Otevírání obálek proběhlo v pondělí 6.1.2014 od 10 hodin v sídle firmy za účasti starosty. Celkem byly doruče-

ny 4 nabídky. Vzhledem k tomu, že poskytovatel dotace MZe ČR požaduje ve svých pravidlech pro poskytování 

dotace, aby zadavatel ve výběrovém řízení hodnotil minimálně 5 nabídek, zrušil zadavatel obec Kolešovice toto    

výběrové řízení z důvodu nedostatečného počtu nabídek.  V současné době běží 15 denní lhůta pro podání námitek 

proti zrušení výběrového řízení, která končí 22. 1. 2014. Pokud nebude podána námitka proti zrušení soutěže, bude 

ihned po uplynutí lhůty pro podání námitek zahájeno nové, již čtvrté výběrové řízení zveřejněním předběžného      

oznámení o zakázce a po 30 dnech zveřejněno oznámení otevřeného řízení na realizaci akce Kanalizace Kolešovice – 

stoka A, C a D. V souvislosti s tímto bude nutné podat žádost na MZe o prodloužení lhůty pro podání Žádosti o     

evidenci akce a Žádosti o registraci akce do 31. 6. 2014.                       

- Obec získala do svého vlastnictví na základě její žádosti bezúplatným převodem od Státního pozemkového úřadu 

parcelu č. 1509/17, obec a k.ú. Kolešovice. Jedná se o pozemek, který se nachází na konci zastavěného území vpravo 

od cesty do Cihelny a je určen pro umístění stavby pro bydlení. Obec tedy získala zdarma do svého vlastnictví poze-

mek o výměře 3450 m2 v tržní hodnotě více jak 1 milion Kč. Starosta navrhl, že než bude o tento pozemek projeven 

zájem o koupi, je možnost nabídnout tento pozemek MS Tetřev k udržování a užívání. Nikdo ze zastupitelů neměl 

námitek.                              

- Společnost Uniservis Hašek s.r.o. předložila cenovou nabídku na zpracování projektové dokumentace pro stavební 

povolení na rekonstrukci veřejného osvětlení od kulturního domu podél potoka k pozemku, který od obce zakoupili 

manželé Dýbovi.  Výše ceny nabídky činí 5.000,- Kč bez DPH. Zastupitelé s nabídkou souhlasí.                   

- Vlastníci bytových jednotek domu Kolešovice č.p. 294 předložili žádost o koupi pozemku parc. č.st. 130/7. Tento 

pozemek se nachází pod bytovkou a vlastníci ho užívají. Záměr prodeje pozemku byl řádně zveřejněn na úřední    

desce OÚ. Pokud bude do určené lhůty podána nabídka na koupi pozemku, bude tato projednána na veřejném      

zasedání. Dále tito vlastníci předložili žádost o koupi pozemku parc.č. 1825/5, který se nachází mezi bytovkou     

Kolešovice č.p. 294 a silnicí na Zderaz. Starosta zastupitelům sdělil, že se jedná o pozemek, do kterého bude 

s největší pravděpodobností umístěna splašková kanalizace a vodovodní řad a dle v současné době zpracovávané 

projektové dokumentace na výstavbu  chodníků v severní polovině obce zde bude vybudován chodník k fotbalovému 

hřišti. Záměr prodeje pozemku proto nebyl zveřejněn a na veřejném zasedání bude navrženo usnesení k zamítnutí 

této žádosti. Zastupitelé neměli námitek.                          

-  OS Sušárna Kolešovice předložilo žádost o příspěvek na činnost ve výši 50.000,- Kč, který  bude použit na spolufi-

nancování obnovy historické sušárny chmele a vytvoření expozice chmelařství s muzejním provozem. Projekt      

obnovy byl podpořen MAS Rakovnicko dotací ve výši 852.078,- Kč se spoluúčastí ve výši 94.922,- Kč a celkové 

náklady projektu činí 947.000,- Kč. O podpoře tohoto projektu ze strany obce byla veřejnost informována již 

v průběhu loňského roku. Zastupitelé nemají námitek. Příspěvek bude zapracován do rozpočtu na rok 2014.                  

- Přítomní zastupitelé byli informování o čerpání rozpočtu obce k 31.12.2013. Příjmy dosáhly výše 20.648.155,70 

Kč, výdaje činí 20.142.415,48 Kč a zůstatek na běžném účtu činil 1.470.787,50 Kč.                    

- Starosta zastupitele seznámil s lustracemi pozemků v k.ú. Kolešovice a k.ú. Zderaz, zpracovanými na základě    

žádosti Státního pozemkového úřadu. Dle jeho názoru by se měla obec pokusit některé pozemky získat do svého 

vlastnictví směnou za jiné, které v současné době vlastní. Výše uvedené pozemky jsou velmi vhodné pro vysázení 

trvalých porostů. Zastupitelé s tímto záměrem souhlasí. 

NA ZÁKLADĚ ČETNÉHO UPOZORNĚNÍ ZE STRANY SPOLUOBČANŮ ŽÁDÁME MAJITELE PSŮ PO      

VYVENČENÍ O ÚKLID EXKREMENTŮ Z VEŘEJNÝCH PROSTRANSTVÍ. 



 

 

Zprávičky z MŠ 

20.11.2013 se děti zúčastnily divadelního představení z pásma "Řekneme to příslovím" v provedení divadla              

p. Stolaříka s názvem "Jak šel Honza do světa". Děti se zde veselou formou dozvěděly mnoho různých věcí, jako 

například, že lež má krátké nohy a jiné... Bylo to nejen zábavné, ale zároveň i poučné.   

28.11.2013 jela celá MŠ spolu s dětmi ze ZŠ do Divadla Spejbla a Hurvínka v Praze na představení s názvem 

"Hurvínkův popletený víkend". Dětem se to velmi líbilo. 

5.12.2013 k nám do MŠ zavítal Mikuláš se svou pekelnou a andělskou družinou. Čerti ovšem odešli s nepořízenou, 

hodné děti prý v pekle nechtějí. Tak Mikuláš s andělem nadělili pár sladkých drobností a spokojeně odešli. 

10.12.2013 l. třída MŠ přednášela v Domově. Téhož dne se v odpoledních hodinách konala besídka pro rodiče, kde 

děti předvedly nacvičenou pohádku "Sněhurka a sedm trpaslíků" a spoustu vánočních básní a písní.  

19.12.2013 naši školku navštívilo divadlo Klásek a děti shlédly pohádkové vystoupení s názvem "Tři prasátka". 

20.12.2013 2. třída MŠ předvedla v Domově své pásmo vánočních písní a básní, které následně přednesly rodičům 

na vánoční besídce.  

Po vánočních prázdninách již první den 6.1.2014 se v MŠ konala prezentace "Příběhy ze života hmyzu" s podtitulem 

"Včelky v MŠ". Cílem přednášky bylo dětem osvětlit život včel, kde a jak bydlí, s kým a proč a ukázat jejich produk-

ty. Na závěr si děti samy vyrobily svíčku z pravého včelího vosku. Pro velký zájem a úspěch se již na červen chystá 

další povídání, tentokrát na téma "Čokoládové pokušení". 

8.1.2014 se předškolní děti šly podívat do ZŠ, kde spolu s paní učitelkou strávily příjemné dopoledne s prvňáčky. 

       Za kolektiv MŠ Kolešovice Simona Laštůvková 

Základní škola a Mateřská škola Kolešovice  

Statistika obecního úřadu za rok 2013 

Počet obyvatel k 31.12.2013 854  obyvatel  Z  toho Muži 440 Ženy 414 

  věk nad 18 let  Muži 352 Ženy 352 

  do věku 18 let   Muži 88 Ženy 62 

Průměrný věk obyvatel  42,44 let   

Rozložení obyvatel podle pohlaví  Muži 51,52 %  Ženy 48,43 %  

Zastoupení rodin podle počtu dětí 0 dětí  

75 % rodin  

1 dítě  

11 % rodin  

2 děti  

10 % rodin  

3 a více dětí 

4 % rodin  

Počet narozených dětí    10 dětí  

Počet občanů odhlášených z trvalého   

pobytu  

31 občanů  

Počet občanů přihlášených k trvalému 

pobytu  

51 občanů   

Počet úmrtí na správním území obce  8 úmrtí   

UPOZORNĚNÍ:               Zprávy obecního úřadu budou zasílány formou SMS do mobilů. Máte-li  

    zájem, nahlaste své telefonní číslo do kanceláře obecního úřadu.   

Obecní úřad je již celý v novém a doufejme, že      

v tomto stavu vydrží co nejdéle. V budově pošty 

ještě probíhá rekonstrukce knihovny a klubovny 

ČSŽ. Ale poštovní úřad už je otevřený pro veřej-

nost. Také jste měli pocit, že poštu nejvíce potřebu-

jete, když je mimo provoz? Fronty na kněževeské 

poště a problematické dojíždění nám všem kompli-

kovalo život. Doufejme, že se i v budoucnu zastu-

pitelstvu podaří provoz pošty zachovat.                                                                                                                             

     - jp - 

Za Kolešovice krásnější  



 

 

To, co se nepovedlo v halové kopané našim chlapcům plně 

vynahradila naše děvčata v okresním kole ve florbale. Po rozlo-

sování skupin bylo jasné, že postup do finálové skupiny nebude 

úplně zadarmo. Prvními soupeřkami se staly dívky z Nového 

Strašecí, což je škola, kde se dosti aktivně florbal hraje, ale 

naše žákyně se nezalekly a porazili je poměrem 2:0, poté nara-

zily na III. ZŠ z Rakovníka, kde je velký výběr žákyň a tato 

škola je vždy ve špičce ve všech sportech, bohužel jsme nezo-

pakovali výkon z předcházejícího utkání a „ Trojce“ podlehla 

naše děvčata rozdílem 0:2. Ve skupině vznikla raritní situace, 

kdy všechna družstva měla shodně po třech bodech, při napros-

to stejném skóre 2:2. Ředitelství turnaje rozhodlo, že se o     

finálovou skupinu utkají dívky v nájezdech, což je dovednostní 

disciplína, která je poměrně ošidná. Naše dívky však           

nezklamaly a postup v nájezdech vybojovaly, čímž v semifiná-

lovém klání narazily na soupeřky z Gymnázia Rakovník, v 

dobře hraném utkání podlehly těsně 0:1 a byly tak ještě ve hře 

o třetí místo. V tomto zápase nastoupila naše děvčata proti    

škole z Křivoklátu a zvítězila 2:1, čímž mohly   naplno propuk-

nou oslavy třetího místa o které se největší mírou zasloužily 

hráčky základní sestavy. V brance nastupovala výborně       

chytající Helena Seinerová, v obraně byla Martina Navrkalová 

s Terezou Nezbedovou a v útoku se osvědčily Míša Kališová s 

Petrou Boršovou, dále pak se o tento výborný výsledek posta-

raly střídající hráčky: Eva Posejpalová,  Kateřina Veverková,     

Kateřina Kovářová a nejmladší účastnice Simona Ježíková.    

Děvčatům gratulujeme a přejeme jim ještě další takové úspě-

chy!             

    

Vynikající úspěch našich mladších děvčat.  

Zápis do 1. třídy  

K zápisu do první třídy přišlo v pátek 17. ledna 29 budoucích prvňáčků. Z toho jedno dítě bylo omluveno pro nemoc 

a rodiče čtyř dětí požádali o odklad školní docházky. Budoucí prvňáčci na základě  úkolů - přednes básničky, skládá-

ní tvarů z papíru,  poznávání pohádek, tvarů a barev ukázali jak umí zacházet s tužkou, správně mluvit a jaké mají 

předškolní znalosti.  Nejvíce předškoláků potrápilo zavazování tkaniček, zapínání knoflíků a navlékání korálků na 

nit. Nakonec se všichni s připravenými nástrahami úspěšně vypořádali a domů si odnesli v papírovém kornoutu mno-

ho dárků, které pro ně připravili budoucí spolužáci.         

           - bp - 

Chlapci naší školy se vydali na okresní finále v 

malé kopané do Rakovníka a nevedli si vůbec 

špatně. První den, kdy byly sehrány zápasy ve 

skupinách porazili v úvodním zápase kluky z 

Kounova vysoko 6:0, pak narazili na velmi 

úporně hrající žáky z I. ZŠ Rakovník a s těmi 

doslova vyválčili bod za bezbrankovou remízu, 

ale ta stačila k postupu do finálové skupiny. Tam 

se postupně střetli s II. A III. ZŠ z Rakovníka a 

oba zápasy prohráli, malá naděje pro zisk poháru 

za třetí místo svitla v posledním utkání se školou 

z Lubné, při nulovém zisku bodů z předcházejí-

cích utkání u obou škol by našim chlapcům sta-

čila jakákoliv remíza na třetí místo, ale při zra-

nění dvou klíčových hráčů Ondry   Neveďala a 

Dana Roušavého v tomto boji, se nedalo na ví-

tězství pomýšlet a celý turnaj jsme zakončili na 

osudovém čtvrtém místě, škoda! 

Našim hráčům i přesto gratulujeme a to         

jmenovitě již zmíněným Ondřeji Neveďalovi, 

Danu Roušavému, výborně chytajícímu Karlu 

Loučkovi, dále pak Davidu Kahátovi i asi      

nejlepšímu hráči naší školy Liboru Drozdovi, a 

také střídajícím Marku Haiflerovi a Janu Jirouš-

kovi. 

Vánoce         
Ve dnech 16. - 19. 12. 2013 proběhlo projektové vyučování 

,,Vánoce". Žáci vyráběli dárky, pekli perníčky a různé cukroví na 

jarmark, porcovali a smažili kapra. Proběhly besedy o vánočních 

svátcích a tradicích. Také se třídy připravovaly na vystoupení pro 

rodiče.        

     Mgr. K. Kolářová 

Vánoční besídka         
Jak už se stalo ve škole tradicí, 19.12.2013 se uskutečnila opět   

vánoční besídka s jarmarkem. Žáci vystoupili s programem na 

téma Slunovrat a vyrobili spoustu pěkných věcí pro vánoční     

jarmark. Věříme, že jsme potěšili všechny, kteří se přišli podívat. 

Halová kopaná chlapců.  

Mikuláš          
Ve čtvrtek 5.12. se v dopoledních hodinách v budově MŠ i ZŠ 

objevil Mikuláš s andělem a čerty( jako tradičně žáci 9.tř), aby 

pochválil hodné děti a spolu s čerty pokáral zlobivce, jejichž jmé-

na se objevila v knize hříchů. Děti pak Mikulášovi zarecitovaly 

básničky, zazpívaly písničky a slíbily, že celý rok budou hodné. 

   Mgr. Ladislav Fukárek 



 

 

Kulturní přehled, stalo se … 

Adventní čas  

Advent se v křesťanské liturgii nazývá přípravná doba, 

jež předchází vánočním svátkům a začíná čtyři neděle 

před Vánocemi. Trvá 22 až 28 dní a může připadnout na 

jakoukoliv neděli mezi 27. listopadem a 3. prosincem. 

V loňském roce se vánoční výzdoba v domácnostech 

objevila v neděli 1. prosince. Každým rokem se v tomto 

období také rozsvítí žárovičky na domech a stromcích. 

Loni tomu nebylo jinak jen někde se objevila nová    

výzdoba a Kolešovice byly po setmění krásnější. 

Mikulášská nadílka  

Mikuláš se svou družinou dorazil za kolešovickými   

dětmi do kulturního domu mnohem dříve než obvykle, 

už první adventní neděli. Asi se bál, že by nadílku neroz-

dal všem dětem včas. Dětem to nevadilo. Bylo to čekání 

na Štědrý den trochu delší, ale čokoládový adventní   

kalendář se začal vyprazdňovat přesně první adventní 

neděli 1. prosince. A to bylo pro děti hodně příjemné. 

Dopoledne se děti sešly a dobře se bavily na již tradiční 

Mikulášské, připravené jako vždy kolešovickými žena-

mi. Animátoři pana Ladry byli opět dobře připraveni a 

s dětmi i jejich rodiči prožili hezké dopoledne. Na 

„Mikulášskou nadílku“ se děti vždy těší. Poděkování 

patří ženám, které pro děti jejich oblíbený pořad         

připravují již několik let. 

Rozsvícení vánočního stromu  

Vánoční stromek se rozsvítil v podvečer první adventní 

neděle, aby nám svítil po celý vánoční čas až do svátku 

Tří králů 6. ledna. Opět se vše muselo obejít bez       

bílých vloček a stříbřitého sněhu. Naposledy byl stromek 

zasněžený v roce 2010. Co nechybělo, byly oblíbené 

teplé nápoje, které si mohli všichni vychutnat při před-

vánočním setkaní. U ozdobeného stromečku se všichni 

sešli s dětmi, které připravily pod vedením pí. uč. R. 

Zemjankové a J. Poděbradské krátké pásmo koled a  

říkadel. Úvodem přivítal všechny přítomné pan starosta  

a pak už vystoupily třeťáčci Michaela Ferštlová, Julie 

Dýbová, Helena Čečrdlová, Kamila Břinčilová. Magda-

léna Laštovková, Tereza Viktorová, Dominik Fišar a 

Václav Lenoch se svými čertíky a rolničkami. Ty na 

klávesy doprovodil p. uč. L. Janoušek, kterého si jistě 

někteří pamatují z období, kdy učil na naší škole a rád s 

dětmi představil připravené pásmo. Děvčata druhého 

stupně Nela Týčová a Karolína Vicjanová s Janičkou 

Trčkovou ze druhé třídy za doprovodu kytary Markéty 

Brabcové všechny vánočně naladila koledou „Tichá noc 

a Půlnoční.“  

Vánoce jsou za námi a můžeme se těšit na ty letošní. 

Přejme si, abychom se zase všichni sešli na konci tohoto 

roku. 

Ohňostroj  

Krátce po 17. hodině a po krátkém přivítání starostou 

obce M. Dvořákem se rozzářila obloha nad naší obcí 

všemi barvami a vším, co k této podívané patří.           

Ohňostroj připravila obec Kolešovice za pomoci        

místního ČSŽ. Na již tradičním místě se na Nový rok 

sešli všichni, kteří obdivují ohňostroj nebo se třeba jen 

potřebují po svátcích projít a potkat ty, které během roku 

nepotkávají. Připít si se svými známými a přáteli svařá-

kem nebo se zahřát čajem, poklábosit a popřát si do     

nového roku vše dobré. Takový je každoroční ohňostroj 

a jistě bude stejný nebo možná ještě lepší i příští rok. 

Nashledanou za rok! 

Konec vánočního času  

Je konec vánočního období a všichni si oddechli. Zase 

máme rok na to, abychom přemýšleli nad novými dárky.      

Nejvíce si ale oddychnou naši mazlíčci. Konečně snad 

všichni odpálili své zásoby „střeliva“. Pejsci nebudou 

utíkat ze zahrad a svých kotců. Děti a někteří dospěláci 

nebudou svými nápady ničit obecní majetek a nepořádek 

si po sobě uklidí.  

     -  jp  - 

Myslivecký ples  

Plesová sezóna je v plném proudu a letošní první akcí na 

sále místního kulturního domu byl Myslivecký ples       

v sobotu 11. ledna 2014. K tanci a pro zábavu vyhrával  

Orion. Pokladnou prodeje prošlo devadesát návštěvníků. 

Lístek do tomboly stál 10,- Kč a její prodej začal po 23 

hodině. V průběhu půlnoční přestávky na sebe dlouho 

nenechalo čekat tradiční losování z „klobouku“ a  první 

výherci se začali trousit pro dorty, krmné směsi, láhve 

vína,  prací prostředky, pivní balíčky a bažanty.  Druhou 

cenu, letošní sele divočáka, si domů odnesl Jiří Čečrdle 

a hlavní cenu, loňského divočáka, Darina Drozdová.     

A protože se zábava všem líbila, tak se její konec protáhl  

až do třetí hodiny ranní.    -  bp - 



 

 

V pondělí 2.12.2013 jsme zahájili první adventní týden 

posezením u zabíjačkových specialit, horkého nápoje 

a vyprávěním o adventních zvycích, které se pro velký 
úspěch opakovalo znovu, tentokrát na jiném patře.  

  

 5.12.2013 jsme našim uživatelům připravili mikulášský 

den. Čekalo na ně mikulášské menu, mikulášské bingo       

s cenami, drobné dárky a odpoledne mikulášská zábava.   

K tanci a poslechu nám zahrál pan Zdeněk Černý. 

  

Navštívili jsme i tradiční trhy na nádvoří hradu Křivoklát, 
kde byla k vidění rozličná staročeská řemesla, výrobky      

a samozřejmě plno lákadel v podobě voňavých klobás, 

svařeného vína aj.    

  

Vánoční atmosféru přišly do Domova vnést děti z MŠ a 

ZŠ Kolešovice a MŠ V Lukách Rakovník. Pásma plná 

básniček, písniček a tanečků vykouzlila úsměvy na všech 
tvářích. ZŠ Kolešovice pak vystoupila s kouzelným      

pásmem zimních pranostik a hrou Narození Ježíška. 

  

Paní Hanka Millerová představila uživatelům bylinky 

a čaje z nich. Dozvěděli jsme se mnoho ze světa rostlin 

a zdraví. Přestože se někdy mohly čaje z bylinek zdát    

trpké, vánoční cukroví, které si naši uživatelé sami upekli, 

k nim chutnalo výtečně.     
  

Předvánoční čekání zkrátilo našim uživatelům všeobecně 

velmi bingo, při kterém mohli tentokrát vyhrát krásné    

vánoční balíčky.     

  

Adventní program poté ukončilo velké předvánoční      

posezení u vánoční hudby a dobrého jídla. Paní ředitelka 
všem popřála krásné svátky a pozvala uživatele na       

silvestrovský přípitek, kde jsme se společně rozloučili se 

starým rokem.     

  

V roce 2014 čeká náš Domov náročná rekonstrukce      

výtahu, která výrazně zasáhne do života všech uživatelů, 

ale přesto věříme, že tato omezení převáží možnost využití 

nového, prostorného a bezpečného výtahu.  
  

V květnu pak Domov uspořádá tradiční, již 7. ročník     

Sportovně vědomostních her, kterého se zúčastní i další 

Domovy pro seniory.    

  

21. června pak veřejnost zveme na II. Zámeckou pouť, 

která bude pořádána ve spolupráci s obcí Kolešovice.   
Tentokrát bude  laděna do country stylu. Tento den       

proběhne i Den otevřených dveří. Velice se těšíme na   

návštěvníky a doufáme, že bude mít tato akce nejméně 

takový úspěch, jako minulý ročník.   

  

Chtěli bychom poděkovat obci Kolešovice, MŠ V Lukách, 

MŠ a ZŠ Kolešovice, našim sponzorům, rodinám uživate-

lů a dobrovolníkům za přízeň a pozornost, kterou Domovu 
věnují. Velmi si toho vážíme. 

 

   Bc. Martina Hejdová,  

sociální pracovnice, Domov Kolešovice 

Život v Domově Kolešovice  

Advent v Domově 



 

 

Výroční valná hromada SDH Kolešovice  
 

V pátek 17. ledna 2014 se uskutečnila výroční valná 

hromada místního sboru dobrovolných hasičů. Po 

zahájení a schválení programu jednání následovalo    

kulturní vystoupení našich mladých hasičů. Starší 

děti vystoupily s krátkou scénkou s požárně pre-

ventivním tématem. Martina    Navrkalová a Nela 

Týčová zazpívaly za kytarového doprovodu Mar-

kéty Brabcové píseň    Půlnoční. A nakonec pří-

pravka předvedla     nacvičenou taneční sestavu na 

píseň Hasičská.  

Následovaly zprávy o činnosti sboru, o činnosti 

mladých hasičů, zpráva o hospodaření a zpráva 

revizní komise. Poté byl předán knižní dar    bra-

trům Jaroslavu a Jiřímu Čečrdlovým u příležitosti 

získání nejvyššího hasičského vyznamenání – Za-

sloužilý hasič. V diskusi přítomné pozdravili velitel 

okrsku č. 4 a člen výkonného výboru OSH Rakov-

ník pan Ladislav Dvořák a starosta obce pan Martin 

Dvořák.    

Připojujeme výtah ze zpráv o činnosti sboru za rok 2013. 

Stav členské základny v roce 2013 byl následující:     

celkový počet členů k 31. 12. byl 76. Z toho členů do 6 

let 12, do 17 let 12, dospělých 52, mužů 44 a žen 32. Na 

začátku roku, 9. února, jsme uspořádali hasičský ples, na 

němž hrála kapela „Asi tak“. Další akcí bylo uspořádání 

čarodějnického rejdění spolu s Českým svazem žen a 

obcí Kolešovice. Dospělí členové připravovali dřevo, 

ohniště a přístřešek. K dětskému hřišti se dostavilo 

téměř padesát dětí různých věkových kategorií. Naše 

mladé hasičky se proměnily na krásné i strašidelné    

čarodějnice a připravily si pro příchozí děti celkem sedm 

disciplín. Děti obdržely u startu glejt o absolvování    

soutěže a na něj sbíraly razítka za účast v jednotlivých 

soutěžích. Bez ohledu na svou úspěšnost vždy získaly 

drobnou sladkost. 

Náročnou akcí byla neplánovaná příprava základního 

kola soutěže v požárním sportu, která se zdárně uskuteč-

nila 19. dubna u dětského hřiště. Zúčastnila se                 

4 družstva mužů a 3 družstva žen. Zvítězili muži 

z Kněževse a ženy z Lužné. Družstvo z Kolešovic obsa-

dilo 3. místo. 

Již tradičně v poslední školní den pořádáme pro mladé     

hasiče tzv. rozloučení se soutěžní sezonou. V pátek      

28. 6. se odpoledne sešli hasiči u dětského hřiště – druž-

stvo si vyzkoušelo hledání pokladu podle azimutu a   

opékali jsme buřty. Na místo dorazilo i mnoho dalších 

dětí, na které čekalo několik jednoduchých soutěží.  

První listopadový den jsme „půjčili“ hasičárnu malým 

dětem, pro které paní Lucie Šrámková připravila       

Halloweenské odpoledne. Děti s maminkami dlabaly 

dýně a mladí hasiči vydlabali malá strašidýlka z řípy. 

Když padla tma, konala se stezka odvahy kolem kostela. 

Větší děti – náležitě maskované - čekaly na ty menší na 

jednotlivých stanovištích, kde se za drobné odměny plni-

ly různé úkoly.  

Nutno zmínit také činnost našich členů – rozhodčích. Jiří 

Čečrdle, Jaroslava Čečrdlová, Martin Pouzar, Jana Stár-

ková a Jitka Zemanová se již pravidelně aktivně zúčast-

ňují soutěží hry Plamen, soutěží 

v požárním sportu a také dětských     

netradičních soutěží v Čisté nebo ve 

Zbečně. V roce 2013 rozhodovali na 

základních, okresních i krajských ko-

lech. Pomáhali také při přípravě kraj-

ského kola v požárním sportu, které se 

v červnu uskutečnilo v Rakovníku. 

 

Závěrem doplňme informaci o činnosti 

mladých hasičů v loňském roce. Sešli 

se celkem na 32 schůzkách,  zúčastnili 

se 5 soutěží a dalších 4 společných 

akcí. Soutěžili v únoru na Čisteckém 

uzlu (6. a 2. místo), v dubnu ve Zbečně  

závodili v požárním útoku (8. místo), 

v květnu na II. kole hry Plamen 

v Chrášťanech (5. místo), v září na 

Luženské šedesátce a v říjnu 

v Pochvalově na I. kole hry Plamen (5. 

místo). 

 

Za SDH, Jaroslava Čečrdlová 

Sbor dobrovolných hasičů Kolešovice informuje  

Seznam výjezdů jednotky požární ochrany za rok 2013  

 

19.3. Lesní porost, tráva Rakovník – Nová Ves (pálení větví) 

2.6. Technická pomoc – čerpání vody Heřmanov 

1.6. Technická pomoc – čerpání vody Děkov 

27.7. Požár kontejneru suchého kompostu – Kolešov 

29.7. Technická pomoc při odstraňování překážek – padlých stromů  

- Heřmanov 

1.8. Požár stodoly – Nová Ves 

3.8. Technická pomoc při odstraňování nebezpečných stavů 

(ochlazování hal na  slepičí farmě) Oráčov 

28.10. Požár rodinného domu – Vrbice 

29.11. Dopravní nehoda R6 – Hořesedly 

30.12. Požár polního porostu R6 – Hořesedly/Chrášťany 

 



 

 

Při procházce obcí jste si určitě nemohli nevšimnout, že 

budovy - obecní úřad, mateřská škola a pošta - 

s příchodem konce roku dostaly na zimu nový hřejivý 

kabát. Obci se podařilo získat dotace na jejich zateplení 

ze  Státního fondu životního prostředí. Realizace díla je 

poměrně zdařilá. Vedla k ní náročná cesta nutných admi-

nistrativních úkonů.  

Na samém začátku loni na jaře jsem byl ing. J. Satran-

ským upozorněn na možnost získání dotace na zateplení 

veřejných budov z programu Státního fondu životního 

prostředí. Výše dotace činí 90 % uznatelných nákladů 

s tím, že od dotace bude odečtena úspora na vytápění za 

následujících 5 let provozu. Ve výsledku to znamená, že 

výše dotace se bude pohybovat okolo 80 %. To je velmi 

vysoké procento, ke kterému přispěl fakt, že u této dotace 

je pro obce DPH uznatelný náklad, což u státních či ev-

ropských dotací není obvyklé. Pokud by tomu tak nebylo, 

byla by výše dotace o 20 % nižší, tedy pouze 60 %. To 

bychom museli velmi zvažovat, zda tuto dotaci využít. 

S možností získání dotací jsem seznámil zastupitele obce. 

Měli jsme k dispozici předběžný kvalifikovaný odhad 

výše finančních nákladů na 4 objekty (škola, školka, poš-

ta a obecní úřad), který se pohyboval kolem 15 milionů 

Kč. Po důkladném a odpovědném posouzení jsme vybrali 

k podání žádosti 3 již zmíněné budovy. Důvody byly ty, 

že náklady na zateplení samotné budovy školy by činily 

7,5 milionu Kč a skutečnost nevzhledného stavu fasády 

školky a ještě horšího vzhledu pošty uprostřed obce.  

Vypracování žádostí o poskytnutí dotace bylo zadáno 

odborné firmě po provedeném poptávkovém řízení. Dů-

vody pro toto rozhodnutí vyplynuly z toho, že obec 

v tomto období zajišťovala administraci veřejné zakázky 

na kanalizaci, my jsme neměli žádné zkušenosti s vypra-

cováváním žádostí o dotace na SFŽP, na tyto práce bylo 

poměrně málo času a dále fakt, že náklady spojené 

s vypracováním a podáním žádosti jsou uznatelný náklad, 

tudíž je obec dostane proplaceny ve výši cca 80 %. Obec 

zajistila vypracování tepelného auditu, zadávací doku-

mentace a odborníka pro provádění činností technického 

dozoru investora. Toto vše jsou uznatelné náklady a    

budou obci též proplaceny.  

Zateplení budovy Obecního úřadu Kolešovice.  

Podání žádosti o dotaci bylo zajištěno dodavatelsky pro-

střednictvím firmy ing. David Plíšťil z Mělníka a zpraco-

vání výběrového řízení na dodavatele stavebních prací 

zajišťovala firma Tendra s.r.o. Mělník. Povinnou přílo-

hou žádosti o dotaci byl předběžný propočet nákladů, 

který činil 1.561.546 Kč s tím, že obec pokryje minimál-

ně 10 % způsobilých výdajů (projektová příprava, tech-

nický dozor investora, stavební náklady včetně rozpočto-

vé rezervy.) V měsíci říjnu proběhlo výběrové řízení na 

dodavatele stavebních prací a hodnotícím  kritériem pro 

výběr dodavatele byla nejnižší nabídková cena.  Takovou 

předložil Stavební podnik s.r.o. Rakovník ve výši 

1.384.392,- Kč. Práce byly zahájeny třetí týden v říjnu a 

ukončeny na konci druhého týdne prosinci. V průběhu 

stavebních prací byla zateplená celá budova a vyměněny 

vchodové dveře,  ve sklepních prostorách 4 okna a zatep-

lená konstrukce krovu střechy.  V rozhodnutí o poskytnu-

tí dotace byla obci přiznána celková částka ve výši 

(náklady stavební části a náklady přípravy akce) 

1.255.381,- Kč.   

Zateplení budovy Mateřské školy Kolešovice.  

Podání žádosti o dotaci bylo zajištěno prostřednictvím 

odborné firmy ing. David Plíšťil z Mělníka a zpracování 

výběrového řízení na dodavatele stavebních prací zajišťo-

vala firma Tendra s.r.o. Mělník. Povinnou přílohou žá-

dosti o dotaci byl předběžný propočet nákladů, který činil 

3.104.290 Kč, s tím, že obec pokryje 10% nutných výda-

jů ((projektová příprava, technický dozor investora, sta-

vební náklady včetně rozpočtové rezervy.) V měsíci čer-

venci proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavebních 

prací a pět došlých nabídek bylo hodnoceno podle nejniž-

ší nabídkové cena.  Nejnižší cenovou nabídku předložil 

Stavební podnik s.r.o. Rakovník ve výši 2.298.589,- Kč,  

Stavební práce byly ukončeny k 30.11.2013. Proběhla 

výměna 3 kusů vchodových dveří, zateplení fasády a 

zateplení půdních prostor.  V rozhodnutí o poskytnutí 

dotace byla obci přiznána celková částka ve výši 

(náklady stavební části a náklady přípravy akce) 

2.010.344,- Kč.           

                   Martin Dvořák 

Sbor dobrovolných hasičů Kolešovice  zve na tradiční 

 

 

 
v sobotu, 22.února 2014 od 20 hodin na sále Kulturního domu Kolešovice. 

Hraje: Fernet a spol 

Vstupné: 80,- Kč  

       ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ                   

ZO Kolešovice  

zve spoluobčany na tradiční zimní výstavu drobné-

ho zvířectva a okrasného ptactva, 

která proběhne                           

v sobotu 8.února 2014       

od 8 do 14 hodin  

ve výstavním areálu organizace.  

PRO DĚTI  

pořádá v  neděli 2. února 2014 od 10 hodin na 

sále Kulturního domu Kolešovice Český svaz žen 

Kolešovice  

Vstupné: děti 20,- Kč, dospělí 40,- Kč                  

Hudbu, soutěže a zábavu připravil pan J. Ladra.  

Zateplení obecních budov   



 

 

  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET 

      * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let  a po 80 roce každý rok  

tisk Kolešovické  l i s ty  vydává obec Kolešovice. Počet výtisků  120 ks.                                                                                                       

Vy davatel :   obec Kolešovice, 270 02 Kolešovice č.p. 212  – telefon: 313 582 296, IČ 00243884,  www.kolesovice.cz                                                

Evidenční číslo periodického tisku: MK ČR E 18577. Texty neprošly jazykovou úpravou.                                                                             

Adresa pro zasí lání  pří spěv ků a  inzerátů : obec@kolesovice.cz / Uzávěrka pří št ího č ís la : 20.03.2014 

M i r o s l a v  J i r o t k a   

J a n  P a v l i k  

M i l a n  Č e r n o h o r s k ý   

 

A n n a  P o d o l k o v á       

 

ŽIVOTNÍ JUBILEUM V LEDNU A ÚNORU LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ  

 
    Dne 27. listopadu 2013 nás opustila paní Marie EFENBERGOVÁ.   

    Dne 7. ledna 2014 nás opustil pan  Bedřich ERTL.   

      Č e s t  j e j i c h  p a m á t c e  ! 

Počasí v obci. Jak bylo ? 

P R O S I N E C   

T EP L O TY V PRO S I N CI  [ °C]  
SR Á ŽK Y V  PRO S IN C I   

[ l / m 2 ]  

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum 

2011 10,0 03.10.2011 - 4,5 11.12.2011 2,78 47,0 19,0 05.12.2011 

2012 10,5 06.10.2013 - 17,0 12.12.2012 - 0,72 46,5 20,5 23.12.2012 

2013 9,0 28.10.2013 - 6,5 31.12.2013 0,94 5,0 2,0 06.12.2013 

L I S T O P A D  

T EP L O TY V L I S TOP AD U   [ ° C]  
SR Á ŽK Y V L I S TOP A DU 

[ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum 

2011 13,0 06.11.2011 - 6,5 13.11.2011 2,60 1,0 0,5 17.11.2011 

2012 12,0 03.11.2012 - 2,5 14.11.2012 4,24 64,5 25,0 29.11.2012 

2013 16,5 11.09.2013 - 8,0 27.11.2013 4,27 27,5 12,0 11.11.2013 

Údaje stále dodává P. Randsdorf 

Společenská kronika   

http://www.kolesovice.cz/
mailto:obec@kolesovice.cz

